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Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2018. szeptember 13-ai, nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: dr. Mátics István elnök, Hezler Gabriella, Módi Miklós, Süli Ildikó és 

Torma Lajos bizottsági tagok 

 Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak: Hermann Istvánné és Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tagok 

 

Meghívottak: A mellékelt jelenléti ív szerint  

 

dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 4 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt, majd 

ismertette a meghívóban kiküldött napirendi pontokat.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

135/2018. (IX.13.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2018. 

szeptember 13-ai, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  
Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2018. szeptember 18-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 
 

Zárt ülés: 

2. Egyedi szociális kérelmek elbírálása  

 

Felelős: dr. Mátics István elnök 

 

 

Elmondta, napirenden kívül kellene véleményezniük egy most kézhez kapott kérelmet, melyet az ülés 

végén ismertet.  
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1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2018. szeptember 18-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

dr. Mátics István elnök elmondta, az anyagban szerepel a Bursa Hungarica pályázat kiírása, az előző 

évekhez hasonló módon pályáznak az idén is a támogatásért.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy 2018. október 3-a a csatlakozási határidő és november 

7-ig kell a pályázatokat benyújtani.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz történő 

csatlakozásról.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

javaslatot és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

136/2018. (IX.13.) ESZB határozata 

a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz  

történő csatlakozásról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolta a Képviselő-testületnek a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjpályázathoz történő csatlakozást. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

A 2018. évi költségvetés - 2/2018. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása 

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az önkormányzat az OSz Zrt. részvények eladása kapcsán 

jelentős jövedelemhez jutott, ennek egy része az eddig már tervezett beruházásokra fordítódik, az 

összegek átvezetését jelenti a költségvetés-módosítás. Olyan tervezésekről van szó, amiről már 

született önkormányzati döntés.  

 

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

javaslatot és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

137/2018. (IX.13.) ESZB határozata 

„A 2018. évi költségvetés - 2/2018. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A 2018. évi költségvetés - 2/2018. (II.14.) 

önkormányzati rendelet – módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  
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Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és Működési Szabályzatának, a Család- és 

Gyermekjóléti Központ, a Család- és Gyermekjóléti Szolgálat, a Bölcsődei telephely, valamint a 

Családok Átmeneti Otthona szakmai programjának és házirendjének módosítása 

Lackovics Irén intézményvezető-helyettes elmondta, hogy sok esetben csak 1-1 mondat változott a 

szabályzatban, a szakmai programban, valamint a házirendben. A bölcsőde szakmai programjában 

csak az változott, hogy abban az esetben, ha a családba újszülött kistestvér érkezik és a másik már 

bölcsődés, akkor azt otthon kell, hogy nevelje a szülő, amíg munkába nem áll. 156 fő az engedélyezett 

létszám a bölcsődében, zajlanak a beszoktatások, várólistás 15 fő. Ha ez a szabályzat most életbe lép, 

akkor kb. 5-10 közötti férőhely szabadulhat fel. A bölcsőde szakmai programja ennyiben változott.  

A Családsegítő- és Gyermekjóléti Központnál is csak a jogszabályi változás miatt volt szükséges 

változtatni az SZMSZ-en és a szakmai programon. 2018. szeptember 1-jétől kötelezővé vált egy új 

szolgáltatás nyújtása, az óvodai és iskolai szociális munka. Mivel járási központ a gyermekjóléti 

központ, ezért nem csak a város intézményeiben kell ezt a munkát elvégezniük. A járásban több mint 3 

ezer fölötti a gyereklétszám, ezért 3 fő szociális munkás dolgozik szeptembertől. Szerencséjük van, 

hogy ezt tudták teljesíteni, a megyében nem tud olyan szociális intézményt, ahol teljesíteni tudják a 

jogszabályt. A CSÁO házirendje annyiban változott, hogy bővebben kifejtették az egyes pontokat, így 

az érthetőbb lett a lakók számára.  

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport bizottság tárgyalta a 

Meseliget óvoda nyitva tartását. Az óvodavezető indokolta a nyitva tartást. Ennek kapcsán jegyezte 

meg, hogy bölcsőde nyitva tartását is indokolt lenne felülvizsgálni, hiszen közvetett információi 

alapján csak a CSÁO-ból visznek gyereket ilyen korán, ez pedig nem indokolja az 5 órától való nyitva 

tartást.  

 

Torma Lajos bizottsági tag véleménye az volt, hogy az összes módosítás majd egy év múlva 

tükröződik vissza.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

javaslatot és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

138/2018. (IX.13.) ESZB határozata 

„Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és Működési Szabályzatának, a Család- és 

Gyermekjóléti Központ, a Család- és Gyermekjóléti Szolgálat, a Bölcsődei telephely, valamint a 

Családok Átmeneti Otthona szakmai programjának és házirendjének módosítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és 

Működési Szabályzatának, a Család- és Gyermekjóléti Központ, a Család- és Gyermekjóléti Szolgálat, 

a Bölcsődei telephely, valamint a Családok Átmeneti Otthona szakmai programjának és házirendjének 

módosítása” című előterjesztést. 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

dr. Mátics István elnök az Ady mozival kapcsolatos napirenddel kapcsolatban elmondta, biztos 

benne, hogy a jövő heti testületi ülésen viták lesznek. Röviden ismertette az előző anyaghoz képest 

történt változásokat, melyet a bizottság tagjai tudomásul vettek. 

 

Laczkovics Irén intézményvezető-helyettes 15 óra 20 perckor elhagyta a bizottság ülését.  
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dr. Mátics István elnök napirenden kívül ismertette az Ápolási- és Szakorvosi Intézet kérelmét. A 

röntgen diagnosztikai eljárást szeretné az intézmény korszerűsíteni, ezért kéri az önkormányzatot, 

hogy a radiológiai berendezések beszerzéséhez szükséges fedezet felére 50 M Ft költséget tervezzen a 

2019. évi költségvetésében. 45 M Ft már rendelkezésükre áll. 

Elmondta, hogy a kérelem nem tartalmaz konkrétumokat, a felhasználás célja is ellentmond 

egymásnak. Javasolta, hogy kérjenek pontosabb tervezési anyagot, amiben részletezik, hogy mire 

mekkora összeget kérnek. Ilyen kérelmet régebben a szakorvosi rendelőintézet nem nyújtott be az 

önkormányzathoz.  

 

Hezler Gabriella bizottsági tag kérdése az volt, hogy az összeg megállná-e a helyét vagy eltúlzott? 

  

dr. Mátics István elnök elmondta, röntgen berendezést akkor szoktak cserélni, amikor az 

amortizálódik. Az amortizáció 30-40-50 év. Ami elromlik a gépbe, azt cserélik (kapcsoló, rtg cső). A 

kapcsolók ára banális, egy rtg. cső ára ezelőtt 10 évvel 600-700 E Ft volt, nem gondolja, hogy 1 M Ft-

nál többe kerülne most. 3 cső van a rendelőintézetben a fogászati csövön kívül, azoknak a cseréje kb. 3 

M Ft. Azon kívül nemrég volt informatikai korszerűsítés a röntgenben, így nehezen tudja belátni, hogy 

90 M Ft kellene az egész beruházásra. Korábban az önkormányzatnak évtizedekig az volt a 

véleménye, hogy működési támogatást nem nyújt, indokolt eszközigényt igen, és erre volt is példa. 

Véleménye szerint ezt a kérelmet nem tudják elbírálni, konkrétumokat nem, csak általánosságokat 

tartalmaz. Részletesebb és pontosabb igény jelzést kell kérniük, amit korrekt módon el tudnak bírálni.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

javaslatot és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

139/2018. (IX.13.) ESZB határozata 

a Szakorvosi és Ápolási Intézet kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolta, hogy a Szakorvosi és Ápolási Intézet részletesebb és pontosabb kérelmet nyújtson be, 

melyben részletezik a támogatás felhasználásnak módját. 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 
További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért dr. Mátics István elnök 15 óra 29 perckor a bizottság 

nyílt ülését bezárta és zárt ülést rendelt el.  

 

K.m.f. 

 

 

 dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


